

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED  
L/4027/Add.2  
11 January 1975  
Limited Distribution

---

GENERALIZED SYSTEM OF PREFERENCES

Notification by Canada

Addendum

The following communication from the delegation of Canada is circulated for the information of the contracting parties.

---

I have the honour to inform you that pursuant to the signature of the Canada-Afghanistan Trade Agreement, the Government of Canada has been authorized by Order-in-Council to extend the benefit of the most-favoured-nation tariff to Afghanistan and to accord Afghanistan beneficiary status under the Canadian Scheme of Generalized Preferences. The measures entered into force on 27 December 1974.

---

SYSTEME GENERALISE DE PREFERENCES

Notification du Canada

Addendum

La communication ci-après de la délégation canadienne est distribuée pour l'information des parties contractantes.

---

J'ai l'honneur de porter à votre connaissance qu'en raison de la signature de l'Accord commercial entre le Canada et l'Afghanistan, le gouvernement canadien a été autorisé par décret en Conseil à accorder à l'Afghanistan l'avantage du Tarif NPF et le statut de bénéficiaire du schéma canadien de préférences généralisées. Ces mesures sont entrées en vigueur le 27 décembre 1974.

